
Zápisnica č.14/2012 

zo zasadnutia OZ zo dňa 14.12.2012 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ospravedlnení: E. Bartková, M. Svoreňová 

 

Program  :  

  1. Otvorenie 

  2. Slávnostné odovzdanie odmeny bezplatným darcom krvi  

  3. Kontrola uznesenia 

  4. VZN č. 7 – o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb 

      VZN č. 9 – o dani z nehnuteľnosti 

      VZN č. 10 – o miestnej dani za psa 

      VZN č. 11 – o miestnej dani za užívanie verejného priestranstva 

      VZN č. 12 – o miestnej dani za ubytovanie 

      VZN č. 13 – o miestnej dani za predajné automaty 

      VZN č. 14 – o miestnej dani za nevýherné hracie prístroje 

      VZN č. 15 – o miestnom poplatku za KO a DSO 

      VZN č. 16 – o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a ŠR a na žiaka   

      SZUŠ a CVČ na rok 2013 

  5. Návrh Rozpočtu na rok 2013 s výhľadom na roky 2014 a 2015, Rozpočtové opatrenie 

      Stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtu  

  6. Urbanistická štúdia lokality Zvolenská Slatina – východ – Očovská cesta 

  7. Správa o výchovno- vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok  

      2011/2012  

  8. Určenie výšky poplatku za odvádzanie odpadových vôd na miestnu ČOV a poplatku za  

      vodu v Úhradách 

  9. Stanovisko k spevnenej ploche pred COOP Jednota 

10. Otváracie hodiny prevádzky Agrobon a ukončenie prevádzky Blachotrapez 

11. Doplnenie člena do komisie kultúry, mládeže a športu 

12. Diskusia 

13. Návrh na uznesenia 

14. Záver 

 

K bodu 1: 

Pani starostka srdečne privítala poslancov  a občanov  na riadom zasadnutí Predložila 

program rokovania na doplnenie. Keďže nikto nedal doplňujúci bod, po odsúhlasení 

programu sa rokovanie riadilo  týmto programom. 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí Vl. Bahýl, J. Račko, J. Brodiansky, a za overovateľov 

zápisnice M. Huliaková, A. Kubovská. 

 

K bodu 2: 

Starostka obce Zvolenská Slatina a poslanci obecného zastupiteľstva navrhli na tomto 

zastupiteľstve poďakovať bezplatným darcom krvi a odovzdať im finančnú odmenu v zmysle 

uzn. č. 182/2008 z 15.12.2012. Bronzová JP ( 10x) bola udelená Ing. Pavlovi Pavlíkovi, 

Sládkovičova 17, Zvolenská Slatina – naša odmena  je 17 € a strieborná JP ( 20x) bola 

udelená Mgr. Branislavovi Schieberovi, ČSA 8, Zvolenská Slatina – odmena je 25 €.  

Pozvaní  viacnásobní bezpríspevkoví darcovia krvi nedostavili, tak im odmena bude 

odovzdaná osobne na obecnom úrade.,  

 

K bodu 3: 



Prednostka urobila kontrolu plnenia  uznesenia z posledného zasadnutia OZ. Konštatovala, že 

jednotlivé uznesenia sú splnené resp. v plnení. Ďalej podala správu o činnosti poslancov 

z pracovných porád, ktorá tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu 4: 

Pani starostka predložila na rokovanie návrhy VZN, ktoré boli zverejnené na webe a v 

informačnej tabuli od 26.11.2012 do 11.12.2012. 

VZN č. 7/2012 - o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb – na podnet 

poslancov bolo stiahnuté z rokovania v októbri 2012. Upravil sa čas v pohostinstvách do 

23,00 h v mesiacoch máj až september. Pripomienky dal p. Nagy, navrhuje, aby v piatok bolo 

otvorené od 7,00 h do 24,00 h a v sobotu od 7,00 h do 23,00 h a ostatné dni od 7,00 h do 

22,00 h. Prípadne po celý rok.  

VZN č. 9/2012 o dani z nehnuteľnosti – zvyšovala sa sadzba pre stavby FO o 0,005 €/m
2
, 

sadzba pre podnikateľov ostala v pôvodnej výške. 

VZN č. 10/2012 o miestnej dani za psa- zvýšila sa sadzba za psov chovaných v bytoch. 

VZN č. 11/2012  o miestnej dani za užívanie verejného priestranstva – sadzby dane za m
2 

sú 

rozšpecifikované – ambulantný predaj občerstvenia – 0,24 €/m
2
/deň, za ambulantný predaj 

potravinárskych výrobkov, ovocia atď., časopisov, upomienkových darčekov..., za služby 

(brúsenie nožov, čistenie peria...) za reklamné, komerčné  akcie je sadzba dane 2 €/m
2
/deň. Za 

dočasné reštauračné služby je sadzba dane 0,07 €/m
2
/deň, zmrzlina – 0,04 €/m

2
/deň. Jarmok, 

kultúrne akcie trhy je sadzba 5 €/m
2
/deň, kolotoče a iné atrakcie -0,50 €/m

2
/deň. 

VZN č. 12/2012  – o miestnej dani za ubytovanie sadzba ostala 0,50 €/noc 

VZN č. 13 – o miestnej dani za predajné automaty – sadzba dane je 30 € za kus 

VZN č. 14 – o miestnej dani za nevýherné hracie prístroje –sadzba dane je 50 € za kus 

VZN č. 15 – o miestnom poplatku za KO a DSO – náklady za likvidáciu a odvoz KO a DSO 

obec eviduje vo výške 64 649,46 € za desať mesiacov. Poplatok od obyvateľov a firiem je vo 

výške 34 889 €.  Na obyvateľa pripadá 0,0756€ na deň. Poslanci sa rozhodli ponechať sadzbu 

vo výške 0,04€/o/deň.  

VZN č. 16 – o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a ŠR a na žiaka   

SZUŠ a CVČ na rok 2013. Predpokladaný normatív  pre školské zariadenia  je 59,3. Obec 

z rozpočtu poskytuje dotácie pre materskú školu, školskú jedáleň, klub detí ( v zriaďovateľ-

skej pôsobnosti obce) a pre súkromnú základnú umeleckú školu a súkromné centrum voľného 

času Heuréka Zvolenská Slatina. 

 

M. Kučera za komisiu pre vyhodnotenie pripomienok predložil zápis a doporučuje VZN 

schváliť. VZN č.7 – prevádzkový čas v pohostinstvách sa upravuje v piatok a v sobotu  od 

7,00 hod. do 23,00 hod. po celý rok. 

 

K bodu 5: 

Pani starostka predložila rozpočet na rok 2013 s výhľadom na roky 2014,2015. Predpokladané 

bežné príjmy na rok 2013 sú 1 357 685 € a výdavky  bežné 1 213 196 €, kapitálové 100 253 

€, úver zo ŠFBR je 44 236 € - spolu 1 357 685 €. Pripomienky k rozpočtu neboli. 

Programový rozpočet je uverejnený na našej web stránke a tiež na informačnej tabuli. 

Hlavná kontrolórka predložila stanovisko k rozpočtu. Zápis priložený k zápisnici. 

Navrhuje rozpočet prijať bez výhrad. 

Pani starostka navrhuje odmenu poslancom  a hlavnej kontrolórke po 100 € , nakoľko 

v rozpočte v kapitole OZ nie sú vyčerpané všetky finančné prostriedky. Tieto odmeny 

poslanci majú schváliť. 

 

K bodu 6: 



Pani starostka predložila na schválenie spracovanú Urbanistickú štúdiu IBV Východ –

Očovská cesta, spracovatelia Ing. Válková a Ing. Mikušová. V lokalite medzi Očovskou 

cestou a Maloslatinskou ulicou je plánovaná výstavba   96 RD, polyfunkčný dom, školské 

zariadenie, bytové domy.  

 

K bodu 7: 

Pani starostka predložila na rokovanie Správu o výchovno- vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach za školský rok  2011/2012. Poslanci a verejnosť so správou sa 

môže oboznámiť na web stránke školy alebo na obecnom úrade. 

 

K bodu 8: 

Úradu pre reguláciu sieťových odvetví vydal rozhodnutie, kde schvaľuje maximálnu cenu za 

odvádzanie a zneškodňovanie odpadových vôd pre našu obec 0,576 €/m
3
. Na porade 

poslancov sa rozhodlo, stočné ponechať vo výške ako tento rok – 0,33 € pre domácnosti 

a 0,50 € pre podnikateľské subjekty a reštaurácie.  

Obce je vlastníkom malého vodného zdroja v rómskej osade. Podľa prepočítaných nákladov 

za rok 2012 spotreba vody je  cca 2000m
3
 ( súčet všetkých odberateľov – domácností) 

a náklady na údržbu a chod vodárne  sú  2000 €. Doporučujeme  schváliť sadzbu za vodu 1 €. 

 

K bodu 9: 

Pani starostka predložila žiadosť COOP Jednota Krupina o schválenie odstavnej parkovacej 

plochy pred prevádzkou Jednoty. Na PPP sa poslanci vyjadrili súhlasne, nemajú námietky 

a preto doporučuje schváliť OZ. 

 

K bodu 10: 

Agrobon Zvolen s.r.o., prevádzka Predajne stavebného materiálu, SNP 143, Zvolenská Slatina 

– požiadali o zmenu otváracích hodín v zimnom období. Predajňa bude otvorená pondelok až 

piatok od 7,00 h do 15,30 h. Vyhovuje sa im. 

Bachotrapez s.r.o., Tvrdošín oznámil zrušenie prevádzky vo Zvolenskej Slatine na ul. SNP 

261/73. Poslanci vzali na vedomie. 

 

K bodu 11: 

Pani starostka informovala, že na OcÚ bolo doručené oznámenie p. Milana Mlynára, že sa 

vzdáva členstva v komisii kultúry, mládeže a športu. Predseda komisie  J. Račko ak chce, 

môže navrhnúť nového člena. 

 

K bodu 12: Diskusia  

1. Ján Račko – pripomienkoval Urbanistickú štúdiu IBV, že teraz treba pracovať na odkúpení 

pozemkov pod inžinierske siete, zistiť vlastníkov osloviť ich o odpredaj a zistiť kúpnu cenu. 

Pani starostka informovala, že je vydané územné rozhodnutie verejnou vyhláškou, kde sú 

uvedení všetci dotknutí vlastníci. Bližšie tejto veci sa budú venovať v januári na pracovnej 

porade.  

2. Alena Kubovská – treba inovovať web stránku, doplniť, prezentovať aj podnikateľské 

subjekty v obci, zapájať sa do projektov aj malých ( napr. VUB, Slovnaft  a pod.) 

a zverejňovať ich  na webe. Ďalej odmieta schválenie odmien pre poslancov, mali by byť nad 

rámec vykonanej práce. Každý, kto kandidoval za poslanca, vedel čo ho čaká a za zasadnutie 

majú odmenu. Nemá námietky proti odmene p. ekonómky a hlavnej kontrolórky. 

3. Ján Račko súhlasí s inovovaním web stránky, navrhuje zamestnať externého pracovníka 

na dohodu. Ďalej obhajoval odmeny poslancom, myslí si, že 100 € nie je prehnaná suma. 

Komisia kultúry zasadala 7 x do roka, pripravovali akcie ako je Súťaž predníkov o cenu R. 



Oláha, Slatinský jarmok, cyklojazdu, Deň matiek, MDD, milionárika, Mikuláša ... Poďakoval 

za pomoc aj občanom pri jednotlivých akciách. Vysvetlil, že dotácie NFP teraz neboli obciam 

poskytnuté.  

Pani starostka konštatovala, že na web stránku nemáme profesionálneho človeka, robia to 

ženy popri svojej práci. Ak nieto pozná takého človeka, nech dá vedieť. Tak je to aj 

s novinami, 5 rokov ich robí sama. Kto z poslancov dal článok do novín z vlastnej iniciatívy? 

Nech predložia návrhy v porade.  

4. Pán Koštialik – za vlastníkov nehnuteľností v časti Boroviny –Krvavník  navrhuje dať 

vypracovať geometrický plán na cestu k ich nehnuteľnostiam, tak ako ju teraz používajú. 

Koho oslovil on nikto nebol proti predaju. Je potrebné oficiálny prístup k domom 

zlegalizovať, lebo nikto im nedá stavebné povolenie bez prístupovej cesty a do budúcnosti 

treba aj s týmito investíciami počítať. .  

Pani starostka vysvetlila, že sú tam 2 domy a GP stojí cca 10 000 € a nie je isté, či za cenu 

znaleckého posudku vlastníci odpredajú časť svojich pozemkov. Čo s nákladami obce, keď 

pozemky majetko-právne nevysporiada. Cesta oficiálne tam nebola, vlastníci si ju sami 

vychodili.  

5. Ján Račko – cetou v Borovinách – Krvaníku sa poslanci cez rok zaoberali. Konštatoval, že 

vlastníci tých nehnuteľností sú bez trvalého pobytu v obci. Finančná situácia nás núti 

hospodárne nakladať s financiami. Nestačí dať spracovať GP, treba urobiť celý projekt na 

vybudovanie cesty.  

6. Vladimír Bahýl doporučuje vlastníkom dať si vyhotoviť GP na vlastné náklady.  

Pani starostka potvrdila, že nová lokalita v Borovinách, kde stavajú RD zatiaľ 8, si pozemok 

pod cestu vykúpili a vybudovali.  

7. Jozef Nagy – sa opýtal, prečo na webw nie sú aj návrhy VZN. 

Pani starostka povedala, že návrhy sú tiež zavesené na webe pri VZN a sú označené ako 

návrhy.  

K bodu 13: 

Predseda návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie a poslanci hlasovali za každé 

jednotlivo. 

- uznesenie  č. 151- prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A. Kubovská , M. Kučera, J. Račko,  

VZN schválené 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

- uznesenie  č. 152 - prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A.Kubovská , M. Kučera, J. Račko,  

VZN schválené 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

- uznesenie  č. 153 - prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A. Kubovská , M. Kučera, J. Račko,  

VZN schválené 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

- uznesenie  č. 154 - prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A. Kubovská , M. Kučera, J. Račko,  

VZN schválené 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

- uznesenie  č. 155 -prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A..Kubovská , M. Kučera, J. Račko, M. Svoreňová 

VZN schválené 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

- uznesenie  č. 156 - prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A. Kubovská , M. Kučera, J. Račko,  

VZN schválené 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

- uznesenie  č. 157 - prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A.Kubovská , M. Kučera, J. Račko,  

VZN schválené 3/5 väčšinou prítomných poslancov 



- uznesenie  č. 158 - prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A..Kubovská , M. Kučera, J. Račko,  

VZN schválené 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

- uznesenie  č. 159 - prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A. Kubovská , M. Kučera, J. Račko,  

VZN schválené 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

 - uznesenie  č. 160 - prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A. Kubovská , M. Kučera, J. Račko,  

VZN schválené 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

- uznesenie  č. 161 - prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A.Kubovská , M. Kučera, J. Račko,  

- uznesenie  č. 162 - prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A..Kubovská , M. Kučera, J. Račko,  

- uznesenie  č. 163 - prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A.Kubovská , M. Kučera, J. Račko,  

- uznesenie  č. 164 - prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A.Kubovská , M. Kučera, J. Račko,  

- uznesenie  č. 165 - prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A. Kubovská , M. Kučera, J. Račko 

- uznesenie  č. 166 - prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A.Kubovská , M. Kučera, J. Račko 

- uznesenie  č. 167 - prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A.Kubovská , M. Kučera, J. Račko 

- uznesenie  č. 168- prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A. Kubovská , M. Kučera, J. Račko 

- uznesenie  č. 169- prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A.Kubovská , M. Kučera, J. Račko 

- uznesenie  č. 170 - prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, J. Beňo, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

M. Kučera, J. Račko 

   Proti - A.Kubovská 

 

K bodu 14: 

Na záver pani starostka poďakovala poslancom za účasť, popriala šťastné vianočné sviatky  

a zasadnutie ukončila.  

 

Zapísala: A. Svoreňová 

 

 

Ing. Anna Pavlendová      Ing. Mária Klimentová 

    prednostka OCÚ               starostka obce 

 

      Ján Beňo 

        zástupca starostky 

 

 

 

 

Mgr. Mária  Huliaková          Mgr. Alena Kubovská 

       overovateľ        overovateľ 


